
BLUSRCU.BA - Stranica za sve banjalucane sirom svijeta!
http://blusrcu.ba

Gra&#273;ani Å¾ele viÅ¡e zelenila
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Iako veliki broj graÄ‘ana prigradskih naselja smatra 
 da se neredovno ureÄ‘uju zelene povrÅ¡ine i orezuje
 drveÄ‡e, u Administrativnoj sluÅ¾bi grada
 tvrde suprotno.

Prema rijeÄ•ima Milenka Å ajiÄ‡a, portparola u Administrativnoj sluÅ¾bi grada, programom zajedniÄ•ke komunalne
potroÅ¡nje planirano je odrÅ¾avanje javnih zelenih povrÅ¡ina. "Planirana sredstva za odrÅ¾avanje i izgradnju javnih
zelenih povrÅ¡ina iznose 4.050.000 KM za 2009. godinu. Poslovi vezani za odrÅ¾avanje i izgradnju zelenih povrÅ¡ina
se vrÅ¡e u vremenu kada je to najpovoljnije sa stanoviÅ¡ta struke", rekao je Å ajiÄ‡. On je dodao da je u toku orezivanje
kroÅ¡nji mladih kalemljenih stabala jasena i javora na podruÄ•ju grada. "Poslovi uz prihranu i okopavanje obuhvataju
poslove redovnog odrÅ¾avanja mladih stabala u ovo doba godine. Uskoro Ä‡emo obaviti rekonstrukciju uniÅ¡tenih
travnjaka i traka uz saobraÄ‡ajnice", istakao je Å ajiÄ‡. MeÄ‘utim, Dragica RosiÄ‡, radnica, koja Å¾ivi u naselju
Lazarevo, kaÅ¾e da u ovom naselju nema dovoljno zelenila i da se ne pridaje velika paÅ¾nja orezivanju drveÄ‡a. "U
naÅ¡em naselju zaista je malo zelenih povrÅ¡ina, a oko zgrada je sami beton. Mislim da bi grad trebalo da uradi viÅ¡e po
ovom pitanju. Kada bi bilo viÅ¡e zelenila, djeca iz naselja bi se imala gdje igrati", kazala je RosiÄ‡eva. Ona je dodala da
strahuje svaki put kada djeca izaÄ‘u van da se igraju. "Ispred zgrade se svakodnevno igra veliki broj djece. DeÅ¡avalo
se da zadobiju povrede igrajuÄ‡i se na betonu. Moje komÅ¡ije i ja smatramo da bi iz tog razloga trebalo viÅ¡e zelenih
povrÅ¡ina i da one budu lijepo ureÄ‘ene, prvenstveno zbog sigurnosti djece", naglasila je Dragica RosiÄ‡. U preduzeÄ‡u
"Tamaris" kaÅ¾u da imaju utvrÄ‘ene prioritete za rad. "Na prvom mjestu nam je ureÄ‘enje travnjaka kod spomenika za
12 beba. Zatim, sreÄ‘ivaÄ‡emo cijelu Ulicu kralja Petra Prvog KaraÄ‘orÄ‘eviÄ‡a, sve do parka Mladena StojanoviÄ‡a.
TakoÄ‘e, sadiÄ‡emo zelenilo kod nove saobraÄ‡ajnice u Ulici Ilije GaraÅ¡anina", rekao je Milovan LetiÄ‡, tehniÄ•ki
direktor "Tamarisa". On je dodao da je nemoguÄ‡e da sva naselja u gradu imaju istu paÅ¾nju. "Ne moÅ¾emo reÄ‡i da
sva naselja u gradu jednako ureÄ‘ujemo. Poznato je da su ruÅ¾iÄ•njaci u centru. U pojedinim naseljima jednostavno
nema prostora za ovakve povrÅ¡ine", istakao je LetiÄ‡. On je rekao da u pojedinim naseljima ne postoje uslovi za
adekvatno sreÄ‘ivanje. "Trenutno orezujemo drveÄ‡e po cijelom gradu. Isto tako, radimo rekonstrukciju travnjaka,
prihranu i ozimljavanje ruÅ¾a. Obavljamo svoje aktivnosti po nalogu gradske uprave ili po pojedinaÄ•nim zahtjevima",
zakljuÄ•uje LetiÄ‡. Iz Administrativne sluÅ¾be grada potvrÄ‘uju da se odrÅ¾avanje zelenih povrÅ¡ina obavlja u svim
naseljima. "KoÅ¡enje travnjaka u naseljima se vrÅ¡i dva do Ä•etiri puta, a koÅ¡enje trave u parkovima sedam do 15 puta
godiÅ¡nje. UreÄ‘ivanje Å¾ive ograde i grmlja vrÅ¡i se dva puta godiÅ¡nje. Bitno je naglasiti i sezonsku sadnju cvijeÄ‡a",
kaÅ¾u u Administrativnoj sluÅ¾bi grada. Visoka trava Milka PreradoviÄ‡, koja Å¾ivi na StarÄ•evici, kaÅ¾e da
neredovno kose travu u njihovom naselju. "Znam da je po planu da se trava kosi dva do Ä•etiri puta godiÅ¡nje. Na
StarÄ•evici je kose dva puta, ali to je malo. DeÅ¡ava se da trava bude previsoka, tako da to ugroÅ¾ava bezbjednost
graÄ‘ana", rekla je PreradoviÄ‡eva. Ona je dodala da bi trebalo kositi viÅ¡e od Ä•etiri puta godiÅ¡nje.
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